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Adresováno Zastupitelstvu městského obvodu Ostrava-Jih

Podávám stížnost na konání akce technoparty pořádané dne 30.09.2023, která se konala od 13:00 do22:00hod. Jednalo se o devět hodin nepřetržité monotónní basové hudby. Uvnitř domu za zavřenýmiokny nebylo možné ani sledovat televizi. Vibrace způsobovaly srdeční komplikace, nemluvě o tom,žejsme ani nemohli využít svůj majetek - pozemek kolem domu k odpočinku případně práci.

Nesouhlasím s pořádáním akcí pro tento styl hudby, který i dle vědeckých studií má negativní vliv načlověka. Dále žádám o prověření chování p. místostarosty Radima Ivana a jeho komentářů nasociálních sítích. Dotazník dal k dispozici až po proběhnutí akce, v době, kdy se zvedla vlna stížností.Nebyl ochoten respektovat a vyslechnout si jiný názor, došlo i na urážky obyvatel. Jedna z odpovědíbyla: „Bydlete si ve skansenu třeba“ viz. příloha.

Žádám o to, aby si zastupitelstvo prověřila, reakce touto akcí přímo dotčených lidí, kterým omezilijejich práva na klidné bydlení. Rovněž žádám o vyjÉdĚní policií, včetně doložení měření hluku.

Pan místostarosta Radim Ivan dále porušil zákon o GDPR, kdy na svém facebokovém profiluzveřejnil reakci jednoho ze stěžovatelů včetně jeho mobilního čísla. Stěžovatel místostarostovinapsal na služební mobil, jehož číslo je veřejně přístupné.

Přílohy:

22 ks



Souhlas stěžovatelky se záznamem:

   

podpis občana

 

   

  

Zaznamenal:

Jana Lindovská

tel. 599 430 36

jana.lindovska@ovajih.cz

Záznamu přítomny další osob :

   

  
Mgr. Martin Hojecký

právník odboru právníh
!
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. Národní divadlo moravskoslezské 2 660 Kč

. Divadlo loutek Ostrava 603 Kc"

- Komorní scéna Aréna 2 316 Kč

- Janáčkova filharmonie Ostrava

- Krytý bazén Ostrava—PorLIba
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mil; ; tacfy zorgarziz» "at {fem holografické vystoupení Karla Gotta,ten prostorje všech, JE to momentálně vyloucená lokalita a když tu bylo techno,
tak tu logicky , byl cokallv. Ano technoje provokativní, ale zaujalo.
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Radim ivan

Zde je dotazník pro lxdi, kteří se neúčastnil: a chtěj: pnspét názorem a konstruktwnim
přístupem.
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Jako hlupák a brec‘tcn fnukna tady

vypadá nékdojiny, vid'? Pe’kny den a bacha na
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Radim Evan

díky za podporu.
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Radim ivan

Zdeje zpétnovazebm dotazník pro

lidi, kteří se neúčastnili a chtějí si nejen stéz‘ovat, ale

přispět néc‘am konstruktivm‘m:
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Radim ivan

V5! je mate, rad se za němš

“tax/ím v týdnu pokecat.
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Každý z nás chodí do práce, každý dělá něcojlného. Všichni však

chceme pracovat v hezkém prostředí a kdyžjeještě blízko domu?

Paráda. Úplně stejně to funguje s místy, kde se chcemejít bavit a

úplně stejně s restauracemi. Bydlení? To chceme mít každý hezké.

Místo, kteréjsme pro technopárty zvolili takovým místem opravdu

není. Jakto? Vždyt'je naproti radnice. U radnice to přece musí být

hezké. Bohužel vlivem vývoje se toto místo proměnilo ve

vyloučenou lokalitu s rozbitou sochou. Chodilijsme každý den

kolem, takjsme to začali měnit.

Sousoší komu nisté, zdroj: https://sochyamestacz/zaznam/i890l

Jaký byl cíl? Upozornit na místo.

Cílem celého projektu bylo upozornit na místo, které je ve

špatném stavu. Vzbudit o něj zájem jak veřejnosti, tak

soukromníků. Dalším cílem bylo přijít na to, co zde může fungovat.

Očekávání bylo takové, že se to spoustě lidí bude líbit, a spoustě

nebude, ale otevře se veřejná diskuze. Jak měřit takový cíl? Bude

to právě počet aktérů, kteří se do celého procesu zapojili — počet

dotazníků v soutěži, počet komentářů, počet zpětných vazeb

(vyplň ji můžete zde: https://lepsijih.cz/techno-neucast/), který určí

jak byl tento projekt úspěšný. Nicménějeho celkový dopad nelze

hodnotit ihned, protože se celá aktivita, která má přinést lepší

prostor, teprve rozběhla. Cíl bylo to hlavně rozběhnout. Toto místo

neměli přes 30 let využítí

Sekundárnícílje modernizace místa i radnice. Místo, které je dnes

zanedbané má sousoší, které se nazývá komunisté nebo také

socha pokroku. Je na nívyobrazen hutník, vědkyně a kosmonaut.

Je tedy symbolické, že jsme před ní postavili modernístage.

Mimochodem takto nasvícená nebyla nikdy. Pokrok, že?

Zkoušelijsme to poprvé?



Nikoliv, už před letyjsme se současným primátorem Ostravy

Honzou Dohnalem rozjeli diskuzi pomocí petice.

https://wvvw.facebookcom/peticesousosi

Chtělijsme původně sochu odstranit, protože nám přišla příliš

spojena s komunismem. Nicméně otevřelijsme debatu, kde jsme

zejména od odborné veřejnosti sklidili kritiku. O místě se však

poprvé začalo psát. A takjsme se rozhodli, že to udělámejinak.

Tehdyjsme to považovali za neúspěch, ale z dnešního pohleduje

to věc, kterou jsme udělali po cestě za kýženým efektem.

Nasvícená socha kosmonauta, vědkyně a hutníka. Ostrava —Jih

2023Řadnice a technopa rty, Ostrava — Jih

Vysoká návštěvnost nebyla hlavním cílem.

Vysoká návštěvnost nikdy cilem nebyla. 400 lidíje však super

úspěch vzhledem k tomujaké bylo počasí a akce se přesunula na

jiný (víkend se svátkem) termín. 400 lidí najedné akci oproti

desítce lidí, která se pohybuje v místě přes denjejednoznačně

pokrok.

Jakjsme to chystali?

Kdyžjsem přišel na radnici, takjsem chtěl především

modernizovat náš obvod a úplně stejnějako každý, mám nějaký

hudebnívkus. Když chcete věci modernizovat, musíteje

modernizovat u věcí, kteréjsou vam blízké a kteréjsou relativně

jednoduché. Protojsem původně chtěl, at tento typ hudby se

objevív repertoáru kulturních akcí městského obvodu. Moji

kámoši také poslouchají techno a jsou všichni z Jihu, na akce Jihu

však nechodí. Chtěljsem udělat i něco pro ně,jsou to také občané.

Tušiljsem, že tu může b't dál, ale nejvíce tomu pomohlo

setkanísfl
který bydlí kousek od úřadu a se

kterým jsme se hned shodli na místě, kde by se to dalo udělat.

Takto vypadal areál:

  



No a potéjsme začali zajišťovat pod poru. Radnice a kolegové v čele

se starostou Martinem Bednářem mi vyšli maximálně vstříc. Od

začátku věděli, žeje potřeba něco udělat a počítali s tím, že akce

bude lehce kontroverzní. Chápu, že může navenek vypadat, že je

akce šitá horkou jehlou, ale ten nápad vznikl na jaře. Nechtělijsme

s tímto nápadem čekat na další rok, nyní můžeme na další rok

připravit různorodé akce na tomto místě, víme, že to tam může

fungovat.

Pak užjsmejako radnice spíše dohlížel! na to,jak se akce

připravuje. Ostatně organizace akceje z mého pohledu role

soukromého sektoru. Myjsme dodávali mediální podporu +jsme

zapůjčili třeba lehátka.

Pozvánka:

Technoje hudební žánr, který provokuje. Nicméně to, že oživuje

prostorje naprosto běžné, stejně tak oživovala prostor (dokonce

bez návštěvníků) Deborah de Luca v Neapoli na sídlišti, kde bujeli

drogy a mafie. Výsledek komplex půjde k zemi. Jejísetje zde:

Chodí na akci feťáci a uživatelé drog?

Přímo před vstupem do areálu bylo spoustu lidí, kteří tančili a

vypadali zvláštně,jenže to nebyli návštěvníci našeho happeningu.

Tojsou právě největší uživatelé tohoto veřejného prostoru, vidíte,

mohlijste je vidět. Stáli tam děti z ubytovny, bezdomovci, ale přišli

se podívat i rodinky s dětmi. Vím to, mluviljsem s nimi. V areálu

nebyl žádný konflikt, nikdo se neopil do bezvědomí, ano pár lidí

tančilo s entuziasmem. Jestli měli trávu? Netuším, ale asi ano.

Jestli měli alkohol, pravděpodobně ano. V 22:00 se však vypla

hudba a šlo se pryč. Srovnejte si to sjiným typem akcí. l na

vesnických zábavách se “páří" do rána a řeší někdo, kdo si tam co

dává? A nemyslete si, i na vesnické zábavě se hulítráva.

Video z areálu (chvíli po dešti)'

Video po setmění:

Video před areálem:

Zničíte trávník, všude bude bordel!

Sami se podívejte na areál. Foceno ráno, před finálním úklidem

Technických služeb Ostrava — Jih



Květiny po akci — nic sejim nestalo, foto 9:13, neděleSocha i
podstavecjsou na tom stejně, foto 9:15, neděleToto je většina
nepořádku, který byl v chillout zóně, foceno před úklidem
TSOJTakto vypada beton už řadu let.

Chtělijsme provokovat. Protože díky provokace od vás posbíráme
spousty podnětů a o celém místě se bude mluvit. Řekněte všem,
že na Jihu bylo techno.

A co finance? Nebylo to drahé?

Drahota je relativní, důležitěje dostat z akce co nejvíce v
následujícím období. 350 000 Kčjsme do akce investovali. Nikoliv
dotovali, nikoliv spozorovali, ale investovali. Koupilijsme si moderní
platformu přes kteroujsme sdělili, co jsme chtěli, sbíráme, co chtějí
oni a každé sdílení na sociálních sítích nam přinášíto, že se o místě
začne mluvit a stane se nadregionálníznačkou, která je daleko
hodnotnější. V tu chvíli přijdou do oblasti investice. Pokud bude
mítjměno a bude se tu něco dít běžně.

Kulturní, ale isportovní akce se hojně dotují. Souhlasím s tím? Ne.
Byl bych daleko radši, kdyby nebylo potřeba, aby radnice dotovala
kulturní akce, ale vzhledem k našemu zdanění práce
(odevzdáváme 40% statu), tadyjistá míra přerozdělení penězje.
Naše financování akce-je transparentní, dalijsme 350 000 tím
způsobem, žejsme na akci zaplatili faktury za konkrétnívěci,
peníze radnice šly na plat dvou dýdžejek z šesti vystupujícih,
oplocení, pódium atd. Mělijsme přesně pod kontrolou, co platíme.
Při nějaký 400 účastnících jsme “dávali na osobu" příspěvek 875
Kč. Město Ostrava dává podobně nebo vyšší dotace různým
kulturním akcím.

například Provoz Hlubina, který čerpá na akce (to není kritika,
ale konstatování stavu):
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Magistrát Pos 390
0

t
230 000 200Festival Luft města kytn 000

2
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Kč 000 Kč
Ostravy uto Kč

3
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2
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3
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Oblas

Magistrát Pos 734
0

t
282 500 270Festival inverze města kytn 500

kultu
Kč 000 Kč

Ostravy uto Kč
3

ra

Dotace na kulturnísi můžete prohlédnout zde:

https://dotace.ostrava.cz/oblast-detail.php?idziOlMagistr%C3%Ait%
20m%C4%9Bsta%200stravy

Sama Ostrava —Jíh pořádá kulturní události. Slavnosti Jihu měly
náklady 6 milionů, ples 500 tisíc. Jsou ty akce potřeba? Plní účel?
Já si myslím, že ano. Diskutujete o technu za 350 tisíc, měli bysme
přemýšlet i ojiných akcích a jestli stojí za to. Všechny tyto akce by
měli být drobnohledem veřejnosti, nejen kvůli prostředků, ale nám
přináší užitek.

Co to přineslo a přinese?



Přínosje všechno zmíněne'. Kdybychom dělali klasické výzkumy

veřejného mínění nebo marketingově analýzy či platili

komunikační kampaně tak bychom ty peníze zaplatili stejně. Lepší

bylo využít vybudovanou komunikační platformu a zároveň u toho

udělat i něco pro lidi. Tato akce proto měla více cílů a nebyla

zaměřena pouze na to, aby se lidi pobavili.

Přínos to má iv dalších záležitostech. Dnes víme, kolik nás stojí

nachystat takový areál. Víme, že se taková akce dá udělat s

příspěvkem 350 000 a víme, že o akci majízájem i další promote'ři.

Přímo na místějsem se setkal se zástupci podnikatelů, kteříse

přišli na místo podívat. Na místě jsme rovnou domluvili rockový

benefiční koncert, který se tu může konat příští rok. Stejně tak se

tu můžou konat různé kulturní akce. Jaké? Toje na vás. Na vás

občanech abyste nam vyplnili, co byste tu měli rádi a na vás

podnikatelích a promotérech, abyste za námi přišli s nápady na

další akce. Může tu být divadlo, může tu být gastrofestival může tu
být festival ŠLÁGP TV. Může to být taková kulturní křižovatka.

Viralita je vysoký počet komentářů í sdílení, je to zapojení

komunity a občanů.

Současně bylo na sociálních sítích velké množstvídiskuzí a z každé

vypadlo něco plodného pro toto místo, i prvně negativní reakce je

reakce a dá sejívyužít.

https://www.facebook.com/g ro u ps/mestoostrava/posts/l Oi6050740
2774681/’?commenLid=101605074157968]&reply_comment_id:101

60508545774681&notif_id=l696150260027843&notif_t=group_com

ment_mention

Podněty jak zlepšit místo jsme sbírali pomocí soutěže

vyhlášené dva dny před akcí:
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Podněty sbíráme i po akci, jak od účastníků, tak od veřejnosti:

Jak můžete vidět, sbíráme pozltivníi negativní ohlasy.

Využilijsme digitálnísběr, kterýjsme si sami vytvořili, použilijsme

pro to moderní software. Celý proces sbírání zpětných vazebje tak

rychlejší a přehlednější. Takto funguje otevřená a moderní radnice.

Nejen tím,že před ní hraje techno.

Dneska jsme investovali do značky tohoto prostoru 350 OOO tisíc,

společně, protože jsou to vaše peníze,já věřím, že se nám vrátí

několikanásobně. Mimochodem, pokud budete mít nápad na

jméno napište nám ho do zpětné vazby.

Kde se ty peníze rovněž objeví?

Pokud se povede prostor zlepšit a bude sloužit lidem tak začne

lokalita bohatnout, nemovitosti v okoli začnou získávat na

hodnotě, ekonomika lokálního místaje rovněž důležitá a přinese



něco všem. Váš být bude mít větší hodnotu, dnesjí má díky

nevzhledného místa a lokality nižší.

Lidí se potkali mezi sebou.

Pobíhaljsem po celé akci i mimo ni a bavil se s lidmi o tomjak se

jim líbí akce, hudba, co říkají na toto místo a co si obecně o Jihu

myslí, ptaljsem se lidiodkud jsou.

Úplně prvníjsem (ještě pršelo) byl u vstupu, kdejsem zahlídl dvě

důchodkyně is pejskem. Šel jsem za nimi, protože mě zaujalo co

tam dělají. Takjsem se s nimi dal do řeči, vypadlo z nich, že sejim

to vlastně hrozně líbí, a že tu konečně něcoje. Pakjsme se bavili

asi 15 minut. Na koncijsemje pozval dovnitř, cojsem tak viděl tak

tam strávili minimálně hodinku a poslouchali hudbu.

Pakjsem potkal známou, kterou jsem dlouho neviděl, pracovali

jsme kdysi spolu ve firmě, a ta říkala, že musela přijít protože to má

kousek a už nikam moc nechodí a nejezdí. Dojíždí za prací do

Mošnova, proč by měla ještě dojíždět za zábavou.

A toje také problém, který chceme řešit. Denně ráno vstane 30

tisíc lidí a odjede pracovat mimo náš obvod. Do zatěžuje naše cesty

a naše parkoviště. Problěmje, že v okolíjejich domu není práce.

Mám kamaráda, kterýjezdí každý den do Valmezu. Víte kolik tráví v

autě? A se zábavou je to stejně. Během covidu jsme si odvykli

chodit do společnosti, chodíme méně do hospody, chodíme méně

na akce. A s ekonomickým rozvojem a zlepšením—životní úrovně už

všichni očekáváme v okolí domu práci, ale i zábavu. Digitální svět

způsobil, že máme zábavu v obýváku — logiclg/ za ní nechceme

tolik cestovat. Protoje vhodné dělat i akce pro menší komunity

(cca 1000 lidív okolí domů).

Dálejsem potkal holčinu se kteroujsme kdysi fotili hodinky. Má na

instagramu dost lidí. Přijela kvůli techna (je z frýdecko—místecka),

vzala sem spoustu kamarádů. Utratila tady peníze za pití, dýmku a

jídlo. Pomohla lokálníekonomice, protože nechala vydělat

podnikatele zJihu. Byla z hudby nadšená, akci sdílela na svem

instagramu.



https://ínstagram.com/storíes/anezaobod3/320338049535'7402838

?utm_source=ig_story_item_share&igshid=MleODBiNWFIZA==

Potkaljsem pak kluky z Poruby, ptaljsem sejíchjestli někdyjíndy

na Jihu byli a říkali, že ne. Nicméně říkali, že tenhle areálje fakt

pěkný. To samé říkal promotér akce se kterým budeme domlouvat

benefiční koncert.



Potkaljsem rovněž mladý pár, který byl z Jihu. Říkali mi, že by rádi i

jinačíelektronickou hudbu. Určitě k za myšlení pro promotéry. V

budoucnu mohou být i lehčí žánry, které nebudou vadit tolik

okolním obyvatelům a techno může být V noci najiném místě.



Tohle všech noje možné, ale ted' potřebujeme, abyste s námi

skutečně začali tvořit prostor. Byli tu lidi z Kunína i mamka z

blízkého paneláku, která má ráda techno a šla poprvé od porodu

na akci. Byla ráda, že toje blízko.

Proč to lidem vadilo?

Protože nejsou zvyklí, že se v okolíjejich domu něco děje. Těmto

lidem bohužel vadíi když postavíme hřiště nebo udějá Škola

nějakou akci. Nejsou zvyklí, protože sídliště bylo určeno pouze ke

klidnému přespání před těžkou prací. Dneska jsme dále. Na našich

sídlištích nestačí opravit chodník, musíme mu dát život. Další účel,

stejně tak místu u křižovatky. | od těchto lidí chceme zpětnou

vazbu. Město má žít.

Co jsme se z toho nauvíli?

Že se nesmíme bát dělat takové události, protožejen projektyjako

je tento, dokážízaujmout a skutečně něčemu pomoci. Naučili

jsme se lépe sbírat zpětnou vazbu. Zjistili jsme spoustu poznatků,

které nám poslouží pro strategii celeho obvodu. Jsem člověk

zodpovědný za strategický rozvoj obvodu, tu zodpvoěd nost jste mi

dali vy a vaši volení zástupci v zastupitelstvu. Tohleje moje práce,

rozvíjet obvod, přemýšlet u toho do hloubky a přesvědčovat vás o

správnosti tohoto postupu.

Co bude dál?

Dál zde může něco vyrůst nebo zde mohou být různé akce, může

tu být v budoucnu i street food, tržiště. Nyní máme otevřeně

možnosti, předtím jsme si tu dovedli představit pouze další barák

nebo kanceláře. Může tu být cokoliv. Dále se budeme dopadem

této akce zabývat, stejně tak získanou zpětnou vazbou. To si

whodnotíme a pak přijdeme s návrhem pro dalšíobdobí. Uvidíme,



kdo se nám ozve, s čím přispěje. Přispět můžete ivy. Svým

názorem.

Klidně si můžete udělat kulturní akci u vašeho domu ve

vnitrobloku, rádi vám pomůžemejí zrealizovat. Chceme, at‘ se

kolem svého domu cítíte dobře. Techno se vám nemusí líbit, ale

příště můžete i vy zrealizovat něco, co se vám líbit bude. Věřte, že

na tom vyděláme úplně všichni.

Kdo má zájem budu v úterý od 15:00 v místě, kde byla akce. Jsem

otevřen diskuzi.

Jak řešíme problémy?

K řešenítohoto problémujsme přistoupili startupovým přístupem,

udělalijsme v místě minimální produkt a na němjsme si

odzkoušeli trh, reakce, místo a další. Přípravou akcejsme strávili

málo času. Nyní máme rozpracovaný nápad a budeme postupovat

malými krolw, místo toho abychom navrhli konečně drahé řešení,

které nemusí být funkční a my vyhodíme hromadu peněz.

Děkuji za pozornost a nezlobte se, že hrala chvíli hudba nahlas

S úctou

Radim Ivan

Místostarosta a zakladatel ČESKOplus

PS.: Ukázaná platí

Líbíse vám modernizace? Podpořtejí [KOFI]

https://ko—fi.com/ceskop| us
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Jestliže vy máte na svědomí tu

technOpárty co se nám tedy děje pod

okny tak si buďte jistý že tohle bude mít

právní důsledky protože už teď mám

zjištěno že na městské policií jsou

desítky stížností hladina hluku která se

line 2 technoparty dvojnásobně

překračuje povolené hladiny hluku

nemluvě o tom jak si vy vůbec

dovolujete rozhodovat o našem

svobodném bydlení na ostravě jihu a

klidné si nám pod okny v hustém

městské zástavbě.. uspořádáte

technopárty zatimco jste tam za miliony

postavili před hlubiňákem obrovskou

plochu upozorňuji vás že tohle bude mít

do hru a budu dál bombardovat

městskou policii at“ to řeší je 17:00

odpoledne A já nemlním trpět za vaše

rozhodnutí To v žádném případě tome

vám neprojde.!
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